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Onderwerp: 

Rapportage indirecte subsidies 

Besluiten om: 

1. De gewijzigde rapportage ‘Indirecte subsidiering in de gemeente Hardinxveld-Giessendam’ vast te stellen. 

2. De rapportage ‘Indirecte subsidiëring in de gemeente Hardinxveld-Giessendam’ met bijgevoegd raadsvoorstel ter 

vaststelling voor te leggen aan de raad. 

3. De aanbeveling uit de rapportage op te volgen om in overleg met een afvaardiging van de sportverenigingen de 

mogelijkheden van kostenbesparingen bij de sportaccommodaties te onderzoeken. 

Besluit: 

Akkoord; inclusief aanpassingen. De vorige rapportage in te trekken. 
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Samenvattende tekst “Uit het gemeentehuis” 

 

Nieuwskop 

Rapportage over de indirecte subsidies is vastgesteld. 

 

Inleiding 

Op verzoek van de gemeenteraad ligt er nu een rapportage die inzicht biedt in de indirecte subsidies in onze 

gemeente. 

 

Uitleg 

Naast de directe subsidies die veel verengingen ontvangen, worden de vereniging ook indirecte gesubsidieerd. Denk 

bijvoorbeeld aan de huur van de sportaccommodaties die niet kostendekkend is. 

 

Twitterpitch 

"Klik hier om hier de Twitterpitch in te vullen, meestal de nieuwskop, maximaal 140 tekens"  
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Vervolg adviesnota d.d. 9 mei 2017 Nr.: 052320175 

Onderwerp: Rapportage indirecte subsidies 

 

Besluiten om: 

1. De gewijzigde rapportage ‘Indirecte subsidiering in de gemeente Hardinxveld-Giessendam’ vast te stellen. 

2. De rapportage ‘Indirecte subsidiëring in de gemeente Hardinxveld-Giessendam’ met bijgevoegd 

raadsvoorstel ter vaststelling voor te leggen aan de raad. 

3. De aanbeveling uit de rapportage op te volgen om in overleg met een afvaardiging van de sportverenigingen 

de mogelijkheden van kostenbesparingen bij de sportaccommodaties te onderzoeken. 

 

 

Inleiding 

Het college heeft op 30 augustus 2016 de concept-rapportage over de indirecte subsidies vastgesteld en uw 

raad geïnformeerd over de stand van zaken (zaaknr. 052314808). Het college wilde de conceptrapportage met 

de sportverenigingen bespreken en vervolgens de definitieve rapportage aanbieden aan de raad. Inmiddels 

hebben we twee bijeenkomsten met de verenigingen gehad: op 19 december 2016 en 19 april 2017. Het 

college heeft de rapportage nu, inclusief de aanbevelingen, definitief vastgesteld. 

 

De gemeente heeft diverse sportaccommodaties in eigendom. Met name de binnensportaccommodaties, de 

sporthallen Appelgaard en De Wielewaal, zijn van groot belang voor het bewegingsonderwijs. Het 

basisonderwijs gebruikt beide hallen. Het voortgezet onderwijs gebruikt alleen sporthal Appelgaard. Bij het 

besluit over de bouw van sporthal Appelgaard is destijds ook een belangrijke overweging geweest dat deze hal 

het onderwijs de mogelijkheid biedt om bewegingsonderwijs binnen de eigen gemeente te realiseren.  

 

Van de gehuurde uren neemt het onderwijs bij sporthal De Wielewaal circa 30% voor zijn rekening en sporthal 

Appelgaard circa 70%. Door naast het gebruik door de scholen de accommodaties ook beschikbaar te stellen 

voor de sportverenigingen realiseert onze gemeente meer inkomsten: De Wielewaal € 74.000 en Appelgaard 

€ 46.000. Hoewel daar ook extra lasten tegenover staan (energie, schoonmaak ed.), kunnen we stellen dat het 

gebruik van de sportverenigingen de kostendekkendheid van de binnensportaccommodaties verbetert.  

 

Het onderzoek laat zien dat de kostendekkendheid van de buitensportaccommodaties lager ligt dan de 

kostendekkendheid van de binnensportaccommodaties, respectievelijk 25% en 46%. Daarnaast blijkt dat door 

het niet-kostendekkend verhuren van de sportaccommodaties de gemeente de sportverenigingen indirect 

subsidieert. Tussen de sportverenigingen zijn er, zowel in absolute bedragen als gerelateerd aan het aantal 

leden uit onze gemeente, verschillen in de omvang van de indirecte subsidie.  

 

 

Beoogd effect 

Inzicht in de indirecte subsidies.  

 

Argumenten 

1.1  en 2.1 Opvolging van toezegging aan de gemeenteraad 

Deze rapportage geeft inzicht in de indirecte subsidies en hiermee voldoet het college aan de toezegging aan 

de gemeenteraad. 

 

3.1  De sportverenigingen hebben ideeën om kostenbesparingen te realiseren  

De portefeuillehouder heeft de onderzoeksbevindingen besproken met de sportverenigingen om zo gezamenlijk 

tot aanbevelingen te komen.  
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Uit het overleg met de sportverenigingen komt naar voren dat de verenigingen de verschillen in indirecte 

subsidie en de verschillen in  kostendekkendheid van de accommodaties accepteren. De sporten verschillen nu 

eenmaal op vele aspecten en het lijkt niet mogelijk om dit volledig gelijk te trekken: 

 Verschillen in mogelijkheden om zelf inkomsten te generen (sponsors, kantine) 

 Verschillen in het aantal uren dat teams trainen 

 Verschillen in het aantal personen dat tegelijkertijd gebruik maakt van een accommodatie. Een 

basketbalteam heeft bijvoorbeeld meer ruimte nodig dan een volleybalteam.   

Ondanks de verschillen in kosten slagen de verenigingen er in de contributie voor een jeugdlid op een min of 

meer vergelijkbaar niveau te hebben: circa tussen € 110 - € 120 per jaar.   

 

De sportverenigingen hebben aangegeven mee te willen denken in mogelijkheden om kosten te besparen. Als 

we dit kunnen realiseren, verbetert de kostendekkendheid.  We willen de mogelijkheden hiertoe dan ook samen 

met een afvaardiging van de sportverenigingen onderzoeken.   

 

Kanttekeningen 

1.1 Rapportage gebaseerd op cijfers 2015  

Het onderzoek is gebaseerd op de werkelijke cijfers van één jaar: 2015. Het is mogelijk dat cijfers over een 

ander jaar, een andere omvang van de indirecte subsidie laat zien. Ook recente ontwikkelingen, zoals de 

nieuwe sportvoorziening in Boven-Hardinxveld, kunnen een effect hebben op de cijfers. Met deze nieuwe 

ontwikkelingen is geen rekening gehouden. Desondanks geven de gegevens een goed inzicht in de verhouding 

tussen de hoogte van de indirecte subsidie die de sportverenigingen ontvangen. 

 

 

Financiën 

Deze rapportage heeft geen financiële consequenties. 

 

Communicatie 

- 

 

Vervolg 

Na vaststelling van de rapportage door de gemeenteraad onderzoeken we gezamenlijk met een afvaardiging 

van de sportverenigingen de mogelijkheden om kostenbesparingen door te voeren bij de binnen- en 

buitensportaccommodaties. 

 

Bijlagen 

1. Raadsvoorstel 

2. Rapportage Indirecte subsidiering in de gemeente Hardinxveld-Giessendam versie  mei  2017. 

 

 

 

 


